
 

 

 

 
 

 

INTERWENCJA POSEŁ MAGDALENY ŁOŚKO  

ORAZ SENATORA KRZYSZTOFA BREJZY 

- kontynuacja remontu dworca PKP Mogilno 

 

Szanowni Państwo! 

Na wniosek mieszkańców Mogilna i Powiatu Mogileńskiego Poseł Magdalena Łośko wspólnie  

z Senatorem RP Krzysztofem Brejzą zwrócili się do władz PKP S.A. z interwencją dotyczącą 

remontu dworca PKP w Mogilnie. 

 

Remont, który rozpoczął się w listopadzie 2020 r. dotychczas nie został dokończony – mimo, że 

prace remontowe miały zakończyć się już kilkanaście miesięcy temu, w IV kwartale 2021 r. Mimo 

tak dużego opóźnienia prac mieszkańcy Mogilna i Powiatu Mogileńskiego nadal czekają na 

oddanie budynku do użytku. Tak duże opóźnienie budzi uzasadniony niepokój wśród 

mieszkańców, dlatego też Poseł Magdalena Łośko wspólnie z Senatorem Krzysztofem Brejzą  

w drodze interwencji wystąpili o wskazanie terminu zakończenia prac. 

 

Z odpowiedzi udzielonej przez władze PKP S.A. wynika, że obecne zaawansowanie finansowe 

realizacji robót wynosi około 72%. 

 

Z przekazanych parlamentarzystom informacji wynika, że władze PKP S.A. warunkują oddanie 

budynku dworca do użytku w 2023 r. od tego, czy uda się wyłonić wykonawcę robót  

w pierwszym planowanym do ogłoszenia przetargu na dokończenie prac. Warto w tym miejscu 

wspomnieć, że jeszcze w drugiej połowie 2022 r. przedstawiciel rządu, Wojewoda Kujawsko-

Pomorski – zapewniał o oddaniu dworca do użytku do końca 2022 r. – mimo upływu tego terminu 

mieszkańcy Powiatu Mogileńskiego nadal oczekują na oddanie dworca do użytku.  

 

Jak zapewniają Poseł Magdalena Łośko wspólnie z Senatorem Krzysztofem Brejzą – będą wracać 

do sprawy monitorując postęp prac.  

 

W załączeniu przesyłam interwencję oraz treść odpowiedzi. 

Z wyrazami szacunku,  

Biuro Poselskie Magdaleny Łośko, 796-009-910 


